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Bylo rozhodnuto, že Dopravní komise se bude scházet dvakrát za měsíc, společně s dalšími 
pravidly, která se týkají vnitřních záležitostí. 

Dále se komise shodla na zahájení průzkumu týkajícího se dopravní situace v obci, abychom tak 
mohli zjistit, co lidem chybí nebo co považují za nedostatečné. Tento dotazník bude zahrnovat 
otázky týkající se kapacity silnic, dopravního značení, dostupnosti veřejné dopravy a dalších 
aspektů, které se týkají dopravy v obci. Dotazník bude dokončen do příštího zasedání a bude 
odeslán radě obce k schválení a následné distribuci mezi obyvateli, aby se mohli vyjádřit k 
dopravní situaci v obci. 

 

 Zapsal Tomáš Krajíček 


